
Va n d e  vo orzit te r
Wie had dit ooit gedacht. Een pandemie 
van deze omvang, met deze impact. 
Een van de vele gevolgen is dat we weer 
teruggeworpen worden op een kleine 
wereld, zowel fysiek als sociaal. Er is 
en wordt al zoveel over geschreven en 
gesproken, dat ik er hier in deze ‘van de 
voorzitter’ weinig meer aan toe te voegen 
heb.
Behalve dat ik mij als vogelaar bijzonder 
bevoorrecht voel. Dit omdat deze hobby 
mij bijzonder kan laten genieten van alles 
wat zich in de natuur afspeelt.
Naast mij blijken meer Nederlanders de 
natuur en de vogels in de eigen omgeving 
nu extra te waarderen. Dus loop eens met 
je verrekijker door de eigen buurt. Wellicht 
ontwikkelt zich een leuk gesprek - op 
anderhalve meter afstand - over al die 
mooie vogels in de eigen omgeving. En 
misschien motiveer je daarmee positieve 
aandacht voor vogels en natuur bij je 
buren.
Vanzelfsprekend moesten ook 
wij onze verenigingsactiviteiten 
annuleren. Gelukkig lukt het ons wel 
om binnen de richtlijnen veel van ons 
onderzoekswerk (broedvogelmonitoring, 
Eempoldertellingen, ringactiviteiten, 
weidevogelbescherming, en soortgericht 
onderzoek aan roofvogels, uilen, IJsvogels 
etc.) voort te zetten. 
Uiteindelijk kijken we allemaal reikhalzend 
uit naar het moment dat we de pandemie 

achter ons kunnen laten en samen buiten 
kunnen genieten van onze mooie natuur 
en de vogelwereld. Wellicht binnen de 
richtlijnen, waar we dan als vereniging 
onze werkwijzen op moeten aanpassen.
Tot die tijd willen we als vereniging digitaal 
het verenigingsleven meer vormgeven. 
Een eerste concrete activiteit was het 
‘vogelgeluid van de dag’, georganiseerd 
door Wouter Rohde. Uit de belangstelling 
en het enthousiasme van de leden blijkt 
dit een schot in de roos te zijn.
Verder hopen we binnenkort een meer 
interactief onderdeel op onze website te 
starten. Hierin willen we dan alle leuke 
nieuwtjes, ervaringen, verhalen in woord 
en beeld van, voor en door leden delen. 
Achter de schermen wordt hier nu nog 
hard aan gewerkt.
Omdat we de Algemene Ledenvergadering  
(ALV) in maart moesten annuleren, hee  
het bestuur alle leden geïnformeerd over 
de voorlopige gevolgen. Die hielden in 
dat we met een deels ad interim bestuur 
zouden starten met uitvoering conform 
plannen en begroting voor 2020. Inmiddels 
zien wij dat het dit jaar niet meer mogelijk 
is om een normale ALV te houden. We 
vinden het echter ook  ongewenst om 
de ALV naar volgend jaar te verschuiven. 
Op pagina 5 van deze Korhaan lees je 
hoe wij de ALV schri elijk willen houden. 
Vervelend dat het zo moet, maar er zijn 
ergere dingen. Ondertussen zijn we 

uiteraard aan het nadenken over hoe 
we de andere activiteiten na de zomer 
mogelijk weer stap voor stap kunnen 
opstarten in de 1,5 meter samenleving. 
Daar komen we later zeker nog op terug.
In de vorige Korhaan deed ik hier een 
oproep voor het starten van een groepje 
dat zich wil inzetten om de vogelbelangen 
in ons werkgebied onder de aandacht te 
brengen bij bestuur en politiek in onze 
gemeentes. Gestart zou dan kunnen 
worden met een of enkele mensen die dit 
wat willen vlottrekken. Dat gevolgd door 
anderen, die  ook daadwerkelijk aan de 
slag gaan in de eigen gemeente.
Door de coronacrisis hebben we hier nog 
geen concreet gevolg aan kunnen geven. 
Maar het zou fijn zijn als er nu een eerste 
begin mee gemaakt gaat worden. Zie jij 
het zitten hier ook een bijdrage aan te 
leveren? Laat het mij weten. Hopelijk 
kunnen we dan in het najaar een groepje 
opstarten.

Beste mensen, blijf gezond en geniet van 
de natuur tussen alle beslommeringen 
door. Hopelijk kunnen we na de zomer 
genieten van een grotere fysieke en 
sociale bewegingsruimte en elkaar weer 
ontmoeten in het veld of in de Infoschuur.

Piet Spoorenberg

Algemene Ledenvergadering 2020
van de Vogelwerkgroep Het Gooi en Omstreken

Beste leden,

In verband met de maatregelen om de verspreiding van het coronavirus tegen te gaan hebben we al eerder moeten besluiten om de 
algemene vergadering van 19 maart jl. voor onbepaalde tijd uit te stellen.

Vooruitlopend op de behandeling in de algemene ledenvergadering, hee  het bestuur al zo veel als mogelijk gehandeld conform het 
opgestelde jaarplan en de begroting 2020. Ook de voorgenomen herbenoeming van de a redende bestuursleden en benoeming van 
nieuwe bestuursleden wacht nog op goedkeuring door de ALV.

Tot dit moment zetten Piet Spoorenberg en Huub Casander hun werkzaamheden ad interim voort. Per 19 maart hee  Ton van den 
Oudenalder zijn taken als bestuurslid (communicatie) beëindigd. De benoeming van Doortje van Dijk als zijn opvolger in het bestuur zal 
echter moeten wachten tot goedkeuring door de leden. Tot die tijd neemt Doortje taken op het gebied van communicatie van Ton over 
en is als adviseur aan het bestuur toegevoegd. De benoeming van een nieuw lid voor het Dineke Sluijters Vogelfonds wordt behandeld in 
de ALV van 2021.

Naar onze verwachting zal het dit jaar niet meer mogelijk zijn een normale ALV te houden.  Het bestuur vindt het niet raadzaam om de 
ALV naar volgend jaar te verschuiven. Daarom hebben wij besloten om de ALV op de volgende manier af te handelen: 

Alle stukken die normaal vóór en tijdens de vergadering worden verstrekt staan nu op de website: vwggooi.nl => Vereniging => 
verenigingsverslagen => stukken voor de ALV op 19 maart 2020.

Wij verzoeken de leden kennis te nemen van de stukken en hierop hun eventuele vragen en opmerkingen te geven. Dit kan naar het 
mailadres van de secretaris: secretaris@vwggooi.nl. Wij zullen hier zo snel mogelijk op reageren en de vragen met antwoorden op de 
website bij verenigingsverslagen vermelden.

Verder vragen wij de leden om, ook weer via mail aan de secretaris, aan te geven of ze akkoord gaan met:
1. Jaarverslag en jaarrekening 2019
2. Decharge bestuur aan de hand van het verslag van de kascommissie
3. Benoeming van Hugo Weenen tot nieuw lid van de kascommissie
4. Herkiezen voorzitter Piet Spoorenberg
5. Herkiezen secretaris Huub Casander
6. Instemmen met aanstelling Doortje van Dijk als bestuurslid communicatie
7. Naamswijziging:  Avifauna wordt Onderzoek en bescherming
8. Naamswijziging:  Ledencontacten wordt Activiteiten
9. Goedkeuring aanvragen aan het Dineke Sluijters Vogelfonds

Je kunt simpel reageren door per nummer JA of NEE aan te geven. Bijv.:  1 JA, 2 JA, 3 JA,  enz.

Vriendelijk verzoeken wij de leden om uiterlijk 1 juli 2020 te reageren via secretaris@vwggooi.nl.

Mocht je geen mailadres hebben dan kun je ook een brief sturen naar: 
Secretaris VWG
Vlie 30
1273 WN Huizen

Houd de website en de nieuwsbrief in de gaten voor nieuwe ontwikkelingen.

Wij wensen jullie allen een goede gezondheid toe en hopelijk tot spoedig in het veld.

Het bestuur van de Vogelwerkgroep

Ben ik speciaal 
voor de ALV naar de 

kapper geweest, gaat ‘ie 
niet door!!

Waarom noemen ze ons 
eigenlijk Corona Gloster Kanarie?

Door onze kuif?
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